

2020

12.3 | THURSDAY 星期四

20:00-21:30 俄亥俄

12.4 | FRIDAY 星期五  
09:00-10:30AM 南京

# 江苏省 — 俄亥俄州双向投资合作交流会

JOBSONIO AND JIANGSU DEPARTMENT OF COMMERCE  
INVESTMENT DIALOGUE

## 地点

江苏参会者：省贸促会802会议室

美方参会者：Zoom线上参会

会议登录码：977 6688 9909

密码：888888

## LOCATION

Jiangsu Delegates: Jiangsu Department  
of Commerce, Meeting Room 802

Ohio Delegates: Zoom Webinar

Webinar ID: 977 6688 9909

Passcode: 888888

 **江苏省商务厅**  
Department of Commerce of Jiangsu Province

 **JobsOhio**



# 2020

## 江苏省—俄亥俄州 双向投资合作交流会

## JOBSOHIO AND JIANGSU DEPARTMENT OF COMMERCE INVESTMENT DIALOGUE

### 参会人员

江苏方 商务厅领导及有关处室负责人  
贸促会领导及有关部门负责人  
企业代表

俄州方 经济发展署及中国代表处负责人  
企业代表

### DELEGATES

Jiangsu delegates from Jiangsu Department of Commerce, CCPIT Jiangsu and representatives of companies

Ohio delegates from JobsOhio and representatives of companies

### 会议简介 | ABOUT THE EVENT

为推动江苏省与俄亥俄州经贸交流合作，省商务厅会同省贸促会、俄亥俄州经济发展署，以线上线下结合方式，共同举办江苏—俄亥俄双向投资合作交流会，聚焦省州投资政策与营商环境，搭建多方沟通交流平台，促进中美企业间投资合作。

To promote economic & investment exchanges and cooperation between Jiangsu Province and the State of Ohio, the Jiangsu Department of Commerce and JobsOhio, together with the Provincial Council for the Promotion of International Trade will jointly organize a two-way investment dialogue between Jiangsu and Ohio. The event focuses on province to state investment facilitation and promotion on business environment with an aim to build a multi-party communication and exchange platform to encourage investment cooperation between Chinese and American companies.





# 2020

## 江苏省—俄亥俄州 双向投资合作交流会

## JOBSOHIO AND JIANGSU DEPARTMENT OF COMMERCE INVESTMENT DIALOGUE

### 会议议程

#### 一、情况介绍：江苏省商务厅合作处陈晓冬处长主持

09:00-09:05 江苏省商务厅孙津副厅长致辞

09:05-09:10 俄亥俄州经济发展署全球投资战略总裁  
蒋科奇致辞

09:10-09:15 江苏省贸促会领导致辞

09:15-09:30 江苏省商务厅外资处汤大军处长介绍  
江苏营商环境和投资政策

09:30-09:40 俄亥俄州经发署亚洲业务发展总监雷晨  
希女士介绍俄州营商环境和投资政策

09:40-09:50 美国普默会计师事务所中国业务负责人  
张一介绍中资企业赴美投资审计、税务、  
合规等问题

#### 二、企业分享：俄州经发署中国代表翁玮女士主持

09:50-10:00 俄州在中国投资企业代表发言  
宝洁（中国）有限公司  
高嘉嗣 大中华区政府事务及公共政策 总经理

10:00-10:10 中国在俄州投资企业代表发言  
上海东方磁卡信息股份有限公司  
李晓东 总裁

#### 三、提问环节：上海西夜商贸有限公司赵修业主持

10:10-10:20 俄州企业提问，江苏方回答

10:20-10:30 江苏企业提问，俄州方回答

10:30 会议结束

### AGENDA

#### 1. Background introduction moderated by Chen Xiaodong, Director, Jiangsu Department of Commerce

20:00-20:05 Sun Jin, Deputy Director of General of Jiangsu  
Department of Commerce - Jiangsu Opening remark

20:05-20:10 Justin Kocher, Director of International Business  
Development - Ohio Opening remark

20:10-20:15 Opening remark by CCPIT Jiangsu

20:15-20:30 Tang Dajun, Director of Jiangsu Department of  
Commerce - Jiangsu business environment and investment policies

20:30-20:40 Amy Lei, Manager of Asian Business Development -  
Ohio business environment and investment policies

20:40-20:50 Yi Zhang, Chinese Business Service Leader at Plante  
Moran - Chinese investment in the US

#### 2. Enterprise Dialogues moderated by Wendy Weng, China Representative of JobsOhio

20:50-21:00 Success story shared Peter Gao, General Manager of  
Government Relations and Public Policy Greater China - Procter &  
Gamble (China) Ltd

21:00-21:10 Success story shared by Eric Li, President - Shanghai  
Oriental Magnetic Card Engineering Co Ltd

#### 3. Q&A moderated by Shanghai Suyab Commerce and Trade Associates

21:10-21:20 Jiangsu Department of Commerce answers questions  
proposed by companies from Ohio

21:20-21:30 JobsOhio answers questions proposed by companies  
from Jiangsu

21:30 Webinar ends

